
1)	 Thread one finial onto one end of one threaded rod.
2)	 Slip other end of threaded rod down through hole along edge of fixture body.
3)	 Thread lockwasher then hexnut onto threaded rod. Tighten hexnut to secure rod in 	
	 place. 
4)	 Repeat above steps for remaining rods.
5)	 Carefully slip glass over threaded rods on fixture body.
6)	 Slip holes in bottom ring over ends of threaded rods. Place bottom ring up against 	
	 inside of glass. 
7)	 Thread finials onto ends of threaded rods. Tighten finials to secure ring in place. (DO 	
	 NOT over tighten.)
8)	 TURN OFF POWER.
	 IMPORTANT: Before you start, NEVER attempt any work without shutting off the 	
	 electricity until the work is done.
	 a) 	 Go to the main fuse, or circuit breaker, box in your home. Place the main 	
	 	 power switch in the “OFF” position.
	 b) 	 Unscrew the fuse(s), or switch “OFF” the circuit breaker switch(s), that control 	
	 	 the power to the fixture or room that you are working on.
	 c) 	 Place the wall switch in the “OFF” position. If the fixture to be replaced has a 	
	 	 switch or pull chain, place those in the “OFF” position.
9)	 Determine the height from ceiling you would like your fixture to hang. Fixture is provided 
	 with (3) 11-1/2” long tubes that can be used or omitted to achieve desired height.
10)	 Assemble stem to fixture - 
11)	 Note direction of exposed threaded pipe on illustration. Bottom two pipes will have 
	 exposed thread at top. Top pipe will not have exposed threaded pipe.
12)	 Install canopy mounting screws, finger tight.
13)	 Slip canopy then mounting strap over stem(s) assembled to fixture.
14)	 Thread ball onto pipe until snug against stem Secure ball swivel in place by threading 
	 a hexnut onto threaded pipe inside ball.
15)	 Lift mounting strap up against ball swivel, aligning slot in ball with tab in strap. Snap 
	 ball retainer into place. Placing one side of ball retainer in place and then snapping 
	 the other in is suggested.
16)	 Attach assembled fixture/mounting strap to outlet box. Assemble mounting 
	 strap to ceiling with ball slot and tab towards lower portion of slope in ceiling. (REF: 
	 Illustration A)
17)	 Attach ground wire from outlet box between cupped washer and green ground screw 
	 and thread ground screw into mounting strap. If fixture is provided with ground wire, 
	 connect fixture ground wire to outlet box ground wire with wire connectors (not provided). 
	 Never connect ground wire to black or white power supply wire. 

18)	 Make wire connections (connectors not provided.) Reference chart below 
	 for correct connections and wire accordingly.

19)	 Carefully slip canopy up stem and secure to ceiling using lockwashers 
	 and ball knobs.
NOTE:  Thread locking compound must be applied to all stem threads as noted by symbol 
(4) to prevent accidental rotation of fixture during cleaning, relamping, etc. 

1) 	 Visser l’ornement sur une extrémité de la tige filetée.
2) 	 Passer l’autre extrémité de la tige filetée par le trou le long du bord du luminaire.
3)  	 Visser la rondelle de blocage puis l’écrou hexagonal sur la tige filetée. Resserrer 	
	 l’écrou hexagonal pour fixer la tige en place. 
4)	 Répéter les étapes ci-dessus pour les tiges restantes.
5)	 Faire glisser soigneusement le verre sur les tiges filetées du luminaire.
6)	 Passer les trous dans l’anneau inférieur sur les extrémités des tiges filetées. Placer 	
	 l’anneau inférieur contre l’intérieur du verre. 
7)  Visser les ornements sur les extrémités des goujons filetés. Serrer les ornements pour 	
	 fixer l’anneau. (NE PAS serrer avec excès).	
8)	 COUPER LE COURANT.
	 IMPORTANT: TOUJOURS couper l’électricité avant de commencer le travail.
	 a) 	 Localiser le coffret à fusibles ou le disjoncteur du domicile. Mettre l’interrupteur 	
	 	 principal en position d’Arrêt.
	 b) 	 Dévisser le ou les fusibles (ou mettre le disjoncteur sur Arrêt) qui contrôlent 	
	 	 l’alimentation vers le luminaire ou la pièce dans laquelle le travail est effectué.
	 c) 	 Mettre l’interrupteur mural en position d’Arrêt. Si le luminaire à remplacer est 	
	 	 doté d’un interrupteur ou d’une chaîne connectée à l‘interrupteur, placer ces 	
	 	 éléments en position d’Arrêt.
9)	 Déterminer la distance désirée entre l’élément et le plafond. Trois tubes de 11,5 po 
	 sont founis. Ils peuvent être utilisés ou non selon la distance désirée.
10)	 Fixer la tige de suspension à l’élément. 
11)	 Voir sur le schéma comment le filetage du tube doit apparaître. Celui du bas des 
	 deux tubes se trouvera à l’extrémité supérieure et celui du tuyau supérieur ne sera 
	 pas apparent.
12)	 Installer les vis de montage de l’écran, serrer à la main.
13)	 Glisser l’écran puis la pate de montage sur la/les tige(s) montée(s) sur l’élément.
14)	 Visser la boule orientable dans le tube fileté (jusqu’à ce qu’elle touche la tige.) 
	 Maintenir en place en vissant un écrou à six pans à l’intérieur de la boule.
15)	 Soulever la patte de montage contre la boule orientable, aligner la fente de la boule 
	 avec la languette de la patte de montage. Il est conseillé de mettre d’abord en place 
	 un côté du logement de la boule puis le second.
16)	 Fixer l’élément et la patte de montage à la boîte de jonction. Fixer la patte de montage 
	 au plafond, la fente de la boule et la languette dirigées vers la partie inférieure du 
	 plafond incliné. (Voir l’illustration A).
17)	 Fixer le câble de mise à la terre de la boîte de jonction entre la rondelle en cuvette 
	 et la vis verte de mise à la terre et visser cette derniere dans la patte de montage. 
	 Si l’élément est muni d’un câble de mise à la terre, connecter le câble à celui de la 
	 boîte de jonction avec des connecteurs de câble (non fournis). Ne jamais connecter 
	 le câble de mise à la terre au câble d’alimentation électrique noir ou blanc.

18)	 Connecter les câbles (connecteurs non fournis). Voir le tableau ci-dessous ou 
	 s’adresser à un électricien qualifié pour faire les connections.

19)	 Glisser avec précaution l’écran sur la tige et fixer au plafond avec des rondelles 
	 d’arrêt et des boutons ronds.
REMARQUE: Appliquer le frein filet sur tous les filets de la tige indiqués par le symbol 
(4) œpour empêcher la rotation accidentelle du luminaire pendant le nettoyage, rem-
placement de lampe, etc. 
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